
 

 

 

 
         

 
 

 

 

MØTEINNKALLING 
 

Utvalg: Kommunestyre  

Møtested: Kommunestyresalen, Hamnvik  

Møtedato: 23.04.2009 Tid: Kl 09.00  NB! 

 

Eventuelt forfall meldes til tlf. 77 09 90 00. 

Varamedlemmer møter etter nærmere avtale. 

 

På grunn av en feil i systemet ble det i møteinnkalling til forrige kommunestyremøte hoppet 

over sak 6/09.   

Denne gangen kom sak 6/09 automatisk når det ble bedt om saksnummer. Dermed finnes det 

to saker med saksnr 7/09.   

Dette til orientering. 

 

Program: 

1. Generalforsamling i ASVO Ibestad AS. 

2. Utdeling av kulturprisen. 

3. Presentasjon av Sommer i Ibestad 2009. 

4. Deretter blir det behandling av saker. 

5. Kl 11.00 vil Fylkesmannen i Troms holde et kommunelovseminar (program vedlagt). 

6. Deretter fortsetter behandlingen av saker. 

 

 

 

SAKSLISTE 
 

Saksnr. Arkivsaksnr.   

 Tittel  

6/09 09/400   

 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 26.02.2009  

 

7/09 08/648   

 NAV-REFORMEN  

 

8/09 08/684   

 SØKNAD OM OVERTAKELSE AV EIENDOMMENE GNR/ BNR 94/ 14, 

32 OG 54  

 

9/09 09/36   

 FLYTTING AV STUDIESENTERET  

 

 



10/09 09/346   

 SØKNAD OM FRITAK FRA KOMMUNALE VERV  

 

 

 

 

Hamnvik, 17.04.2009 

 

 

 

Marit Johansen 

ordfører 
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GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 26.02.2009  

 

Saksbehandler:  Bjørg Frantzen Steen Arkiv: 033   

Arkivsaksnr.: 09/400    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

6/09 Kommunestyre 23.04.2009 

 

Rådmannens innstilling: 

Protokoll fra møte 26.02.2009 godkjennes. 

 

 

Vedlegg: 

Protokoll fra møte 26.02.2009 foreligger til godkjenning. 

 

 

Saksutredning: 
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NAV-REFORMEN  

 

Saksbehandler:  Helge Høve Arkiv: F00   

Arkivsaksnr.: 08/648    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

31/09 Formannskap 15.04.2009 

7/09 Kommunestyre 23.04.2009 

 

Rådmannens innstilling: 

1. Følgende tjenester flyttes over til NAV-Ibestad: 

 Økonomisk sosialhjelp etter kap 5 (som er minstekravet)  

 Gjeldsrådgivning,  

 Flyktningmottak  

 Kontakt med og oppfølging av ungdommer som faller ut av videregående skole. 

Kontakt med oppfølgingstjenesten. (gjelder ikke barnevernsaker).  

 Kontakt og samarbeid med eiendomsselskapet i forhold til utleie av bolig til 

vanskeligstilte (gjelder ikke omsorgsboliger).  

2. Det inngås avtale med NAV om leie av lokaler i helsesenteret.  

3. Rådmannen får fullmakt til å forhandle og inngå avtaler med NAV. 

4. Formannskapet får fullmakt til å foreta de nødvendige budsjettreguleringer som følge av 

avtalen. 

 

 

 

Behandling/vedtak i Formannskap den 15.04.2009 sak 31/09 

 

Behandling: 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til Kommunestyret: 

1. Følgende tjenester flyttes over til NAV-Ibestad: 

 Økonomisk sosialhjelp etter kap 5 (som er minstekravet)  

 Gjeldsrådgivning,  

 Flyktningmottak  

 Kontakt med og oppfølging av ungdommer som faller ut av videregående skole. 

Kontakt med oppfølgingstjenesten. (gjelder ikke barnevernsaker).  

 Kontakt og samarbeid med eiendomsselskapet i forhold til utleie av bolig til 

vanskeligstilte (gjelder ikke omsorgsboliger).  

5. Det inngås avtale med NAV om leie av lokaler i helsesenteret.  

6. Rådmannen får fullmakt til å forhandle og inngå avtaler med NAV. 

7. Formannskapet får fullmakt til å foreta de nødvendige budsjettreguleringer som følge av 

avtalen. 
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Vedlegg: 

 

Saksutredning: 

KORT BESKRIVELSE AV SAKEN 

Stortinget vedtok 31.05.2005 å etablere ny arbeids- og velferdsforvaltning – også kalt NAV-

reformen jf. St.prp.nr. 46 (2004-2005) og Innst.S.nr. 198 (2004-2005). Lov om ny arbeids- og 

velferdsforvaltning gir det formelle lovgrunnlaget for den nye arbeids- og velferdsforvaltningen 

herunder det rettslige rammeverk for det lokale samarbeidet som skal være mellom statsetaten 

og kommunene jf. Ot.prp.nr. 47 (2005-2006). Dette er regnet å være den største sosialpolitiske 

reformen i nyere tid i Norge, ettersom over 30 % av statsbudsjettet er knyttet til disse arbeids- 

og velferdsområdene. 

 

Kommunestyret behandlet NAV-reformen i sak nr. 24/06. Det har fra nyttår vært arbeidet 

ganske intenst med saken. NAV har et standardisert opplegg for etablering av 

kommunekontorene som vi må følge. Etter planen skal NAV-Ibestad åpne 22. september 2009. 

FAKTA I SAKEN 

I henhold til NAV sitt opplegg ble det i januar 2009 etablert en styringsgruppe for etablering av 

NAV-kontor i Ibestad som består av: 

 Rådmann i Ibestad (leder) 

 Fylkesdirektør Nav 

 Fylkestillitsvalgt 

 Hovedtillitsvalgt i Fagforbundet i Ibestad kommune 

I tillegg er det opprettet en lokal prosjektgruppe som består av lokal NAV-leder som leder, 

rådmann eventuelt supplert med ansatte på sosialkontoret og ansatte på NAV-kontoret. NAV-leder 

har utarbeidet en prosjektplan etter NAV sin mal. Rådmannen har informert formannskapet om 

framdrift 2 ganger.  

Det som følger av lovens minstekrav er at økonomisk sosialhjelp skal flyttes til NAV. 

Rådmannen har hatt møter med de 3 ansatte på sosialkontoret som kan bli berørt av reformen 

og 2 ønsker ikke å bli overført til NAV, men den tredje arbeidstakeren kan tenke seg å flytte til 

NAV. Det er også denne arbeidstakeren som har økonomisk sosialhjelp som sitt 

hovedarbeidsområde. Det er derfor et sammenfall mellom å overføre arbeidsoppgaver og 

personell til NAV. 

 

Parallelt har rådmannen i samråd med NAV-leder og seksjonsledere i kommunen sett på 

muligheten av å finne lokaler i kommunale bygg for den nye NAV-enheten. NAV har 

standardiserte krav til kontorløsning som utløser et arealbehov på ca 120 m2. I dette areal vil 

det være rimelig store areal som brukere skal disponere til arbeidssøking etc. Rådmannen har 

engasjert Ibestad Byggservice til å utarbeide skisser til mulig innplassering av NAV-kontoret i 

helsesenteret. Det foreligger et ukast som NAV er tilfreds med og som medfører en del flytting 
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av kommunale ansatte, men som det ser ut til vil være en akseptabel løsning. De ansatte og 

tillitsvalgte er holdt orientert om arbeidet og den løsning som er skissert.  

VURDERING 

Det er viktig at vi finner en god sammenheng mellom å overføring av arbeidsoppgaver og 

personell. Det er ikke hensiktsmessig å overføre deler av en stilling. Rådmannen har derfor hatt 

som utgangspunkt at et helt årsverk overføres til NAV. Økonomisk sosialhjelp utgjør ikke et 

helt årsverk. Derfor foreslår rådmannen at følgende arbeidsoppgaver overføres NAV: 

 

 Økonomisk sosialhjelp etter kap 5 (som er minstekravet)  

 Gjeldsrådgivning,  

o Utenomrettslige ordninger med frivillig gjeldsordning, tilrettelegging og kontakt 

med kreditorer  

o Generell rådgivning på mindre saker, tilrettelegge for betalingsordninger  

 Flyktninger  

o Introduksjonsordning  

o Etablering  

o Kontakt med IMDI og UDI  

 Kontakt med og oppfølging av ungdommer som faller ut av videregående skole. 

Kontakt med oppfølgingstjenesten. (gjelder ikke barnevernsaker).  

 Kontakt og samarbeid med eiendomsselskapet i forhold til utleie av bolig til 

vanskeligstilte (gjelder ikke omsorgsboliger).  

 

Dette er akspetert av både de ansatte på Sosialkontoret og NAV.  

 

Det skal inngås en samarbeidsavtale mellom Ibestad kommune og NAV om blant annet 

overføring av oppgaver fra kommunen til NAV. 

 

Økonomiske konsekvenser 
Ibestad kommune har fått et rammetilskudd på 337.000 kr til etablering av det lokale NAV-

kontor.  

 

Dersom det ikke oppstår problemer, vil rådmannen gå videre med å etablere NAV-Ibestad i 

helsesenteret. Konsulenten vil tegne ferdig, deretter kostnadsberegne og innhente anbud på 

arbeidene. Etter at entreprenør er engasjert vil byggearbeidene starte umiddelbart da det er kort 

tid til åpning. Rådmannen vil kunne informere nærmere om kostnadene når saken behandles i 

kommunestyret.  

 

Parallelt vil rådmannen forhandle med NAV av de økonomiske forhold. NAV vil bli en 

leietaker hos kommunen, men siden kommunen skal ha en arbeidstaker på NAV-kontoret må 

kommunen påregne å dekke deler av driften av NAV-kontoret. Rådmannen antar at til 

kommunestyrets møte vil disse forhandlinger ha kommet i gang slik at jeg kan informere mer. 

 

Det skal inngås en avtale mellom Ibestad kommune og NAV om leie av lokaler. 
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Personalmessige konsekvenser 

En arbeidstaker flytter arbeidssted fra sosialkontret til NAV-Ibestad. Det er likevel viktig å ta 

med at arbeidstakeren fortsatt er ansatt i Ibestad kommune med de samme rettigheter som 

tidligere. Når det gjelder tilknytningen til de kommunale tilsettingsordningene hva angår 

arbeidsavtale, lønns og arbeidstidsforhold med videre, vil dette fortsatt være forankret i den 

kommunale organisasjonen. Avtalen mellom kommune og stat vil regulere hvordan dette feltet 

best mulig kan ivaretas og følges opp i det daglige.  

 

I tillegg fremgår det av Håndbok for etablering av NAV-kontor at alle medarbeidere skal 

kjenne til de felles prinsipper for arbeidsmetoder i NAV som skal bidra til å forenkle arbeidet 

og gjøre bistandsprosessene mer forutsigbar for brukerne, samt sikre likebehandling i 

forvaltningen. Aktiviteten skal bidra til å sikre kontinuitet og forutsigbarhet for den enkelte 

ansatte, ved å kjenne til hvordan tjenesten er kjedet fra den første brukerkontakt til brukeren 

når målet om arbeid eller økt deltakelse.  

 

Det skal også utarbeides funksjonsbeskrivelse for den enkelte ansatte for å synliggjøre at den 

enkeltes rolle står i sammenheng med NAV-kontorets overordnede målsetting, og avdekke og 

imøtekomme brukernes behov. 

 

Det må utarbeides gode rutiner for rapportering fra NAV-Ibestad til kommunen og at den 

kommunale delen av NAV-Ibestad fortsatt får en like sterk tilknytning til kommunen som 

tidligere. 

Rådmannens vurderinger 

Til tross for at kommunen ble noe forsinket i arbeidet med å etablere NAV- Ibestad som følge 

av rådmannsskifte synes prosessen hittil å ha gått bra. Det ligger an til avklaring om både 

overføring av arbeidsoppgaver, personell og avklaring av lokaler.  
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SØKNAD OM OVERTAKELSE AV EIENDOMMENE GNR/ BNR 94/ 14, 32 OG 54  

 

Saksbehandler:  Helge Høve Arkiv: G/BNR 94/14, 32 

OG 54  

Arkivsaksnr.: 08/684    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

22/09 Formannskap 25.03.2009 

8/09 Kommunestyre 23.04.2009 

 

Rådmannens innstilling: 

1. Kommunestyret selger deler av eiendommen g.nr. 94, b.nr. 14, 32 og 54 – arealet 

nedenfor fylkesvegen. 

2. Kjøper betaler alle omkostnader ved salget. 

3. Det er kjøpers ansvar å følge opp slik at utnyttelsen blir i samsvar med de 

reguleringsmessig forhold. 

4. Rådmannen får fullmakt til å forhandle om pris og sluttføre salget. 

5. Kommunen skal ha adgang til å vedlikeholde kommunaltekniske anlegg på 

eiendommen i framtiden.   

 

 

Behandling/vedtak i Formannskap den 25.03.2009 sak 22/09 

 

Behandling: 

Formannskapet vedtok at Marit Johansen var inhabil. 

Bjørnar Johansen tiltrådte. 

 

Omforent forslag fra formannskapet til endring: 

Pkt. 4.:   Rådmannen får fullmakt til å forhandle om pris og sluttføre salget. 

 

Nytt pkt. 5:   Kommunen skal ha adgang til å vedlikeholde kommunaltekniske anlegg på 

eiendommen i framtiden.   

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til Kommunestyret: 

1. Kommunestyret selger deler av eiendommen g.nr. 94, b.nr. 14, 32 og 54 – arealet 

nedenfor fylkesvegen. 

2. Kjøper betaler alle omkostnader ved salget. 

3. Det er kjøpers ansvar å følge opp slik at utnyttelsen blir i samsvar med de 

reguleringsmessig forhold. 

4. Rådmannen får fullmakt til å forhandle om pris og sluttføre salget. 

5. Kommunen skal ha adgang til å vedlikeholde kommunaltekniske anlegg på 

eiendommen i framtiden.   
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Vedlegg: 

Formannskapets sak nr 0016/06 – Ønske om kjøp eller leie av eiendommer 

Formannskapets sak nr 0104/06 – Ønske om kjøp eller leie av eiendommer 

Søknad av 01.09.2008 fra Astrid’s Oase. 

 

 

Kort beskrivelse av saken 

Astrid’s Oase (AO) søker i brev av 01.09.2008 om overtakelse av g.nr. 94, b.nr. 14, 32  og 54 

(omtalt som eiendommen i saksframlegget). Søknaden gjelder arealet nedenfor fylkesvegen og 

utgjør 16,593 m2. 

 

Fakta i saken 

I sak 16/06 vedtok formannskapet at AO skulle få leie eiendommen på visse betingelser, jfr. 

vedlagte saksframlegg. I pkt. 2 står det: 

”Det stilles som betingelse at prosjektet gjennomføres som framstilt, at 

kostnadene/finansiering synligjøres i en grad som kommune finner tilfredstillende, og 

at krav etter lover/forskrifter blir voerholdt. Videre må forholdet til Bolla grendelag 

avklares.”  

I pkt 5 i står det: 

”Når ordfører og rådmann mener betingelsene i pkt. 2 er oppfylt, og leieavtalen er 

utformet, legges leieavtalen fram for formannskapet til godkjenning”. 

 

I sak 104/06 behandlet formannskapet leieavtalen på nytt. Rådmannen antar at betingelsene er 

innfridd idet leieavtale ble undertegnet 12.06.2008.  

 

AO opplyser at hun er innvilget et lån på 600.000 kroner til finansiering av videre utbygging av 

bedriften. Lånegiver (Sparebanken) krever sikkerhet enten i form av kommunal realkausjon 

med pant i g.nr. 94, b,nr. 54 (basert på gjeldende leieavtale) eller pant i eiendommen dersom 

AO får kjøpe den.  

 

Rådmannens vurdering 

Rådmannen er av samme oppfatning som i saksframlegget til sak 16/06 der rådmannen gikk  

inn for salg av eiendommen til AO. AO er kommet i gang med en utbygging av 

reiselivsbedriften og har behov for ytterligere finansiering for å gjennomføre denne utbygging. 

Rådmannen ser det lite hensiktsmessig å stille kommunal eiendom som garanti for et lån til en 

bedrift.  

 

Rådmannen er av den oppfatning at kommunen bør møte alle initiativ til nærinsutvikling på en 

positiv måte. I dag har AO en avtale på 10 år som kan fornyes dersom den ikke sies opp. Det 

vil i realiteten si at kommunen vanskelig kan si opp avtalen. Et annet forhold er at AO eier en 

bygning som står på eiendommen som leies. Dette er også uhensiktsmessig for både eier og 

leier.  

 

Det er imidlertid en utfordring at området er regulert til industri. Etter det rådmannen kjenner 

til er det ikke noe etterspørsel etter industritomter i dette området. Selv om denne sak kun 

gjelder kommunen som eier av eiendommen, vil rådmannen påpeke at det vil være nødvendig 

med omregulering for å kunne bruke eiendommen til reiselivsformål. Dette vil være kjøpers 

ansvar å følge opp, men vil være i tråd med bruken av eiendommen som er legitimert gjennom 

leieavtalen.  
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FLYTTING AV STUDIESENTERET  

 

Saksbehandler:  Annie Mikalsen Arkiv: C02   

Arkivsaksnr.: 09/36    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

27/09 Formannskap 15.04.2009 

9/09 Kommunestyre 23.04.2009 

 

Rådmannens innstilling: 

1) Ibestad kommune flytter Studiesenteret på Ibestad og kommunens Digitalt Senter inn 

sammen med Ibestad folkebibliotek i påtenkte lokaler ved Ibestad Kulturhus når det 

står ferdig renovert. 

2) Det utarbeides retningslinjer for bruk av Studiesenteret på Ibestad. 

 

 

 

Behandling/vedtak i Formannskap den 15.04.2009 sak 27/09 

 

Behandling: 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til Kommunestyret: 

1) Ibestad kommune flytter Studiesenteret på Ibestad og kommunens Digitalt Senter inn 

sammen med Ibestad folkebibliotek i påtenkte lokaler ved Ibestad Kulturhus når det 

står ferdig renovert. 

2) Det utarbeides retningslinjer for bruk av Studiesenteret på Ibestad. 

 

 

Vedlegg: 

Følgende avtaler ligger tilgjengeligv for gjennomsyn  i kommunens resepsjonen: 

1) Avtale om deltkelse i MiN Kompetansenettverk 

2) Aksjonæravtale for Bredbåndsfylket Troms AS 

3) Avtale – Digitale Senter 

 

 

Saksutredning: 

Om Studiesenteret.no? (www.studiesenteret.no) 

Studiesenteret.no er et ikke-kommersielt selskap, eid og drevet av de samarbeidende 

kommunene. Pr i dag er det 71 kommuner og 12 fylker som direkte eller indirekte er 

medlemmer i nettverket, fra Finnmark i nord til Vest-Agder i sør. Studiesenteret.no er Norges 

eneste nasjonale nettverk av studiesentra. 

Gjennom å koble ulike ressurser (høgskoler og andre) og miljøer (kommunale studiesentra og 

andre) i et nettverk, i stedet for i en tradisjonell organisasjon, kan man effektivt høste av de 

investeringer som allerede gjøres i f.eks høgskolesektoren. 

http://www.studiesenteret.no/
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Nettverket skal være en effektiv måte å distribuere utdanning på til distriktene. Et slikt nettverk 

krever fokus på relasjoner mellom aktørene (høgskoler/kommuner) og samspill i utvikling og 

drift. 

Studiesenteret.no ble etablert i 2000 (fram til 2005 het det Midt i Norden). I 2004 var 

nettverket et nasjonalt fyrtårn for Norges forskningsråd/Høykom. 

I 2008 og 2009 får Studiesenteret.no driftsstøtte over statsbudsjettet. 

Ibestad kommune betaler kr. 60.000,- i årlig medlemskontingent til Studiesenteret.no. 

Studiesenteret på Ibestada fakturerer den enkelte institusjon som leverer en forelesning 

kr. 200,- pr. forelesningstime. I 2008 utgjorde dette kr.20.000,-. 

 

Om Bredbåndsfylket Troms (http://www.bredbandsfylket.no) 

 

Bredbåndsfylket Troms er eid av kommunene i Troms og Troms fylkeskommune. Samarbeidet 

er organisert som et AS. Totalt er 24 av 25 kommuner i fylket inne som eiere. Bjarkøy 

kommune står foreløpig utenfor, pga utredning om sammenslåing med Harstad kommune. 

Sammen med fylkeskommunen er det altså et bredt eierskap som er anlagt. Pr. i dag betaler 

Ibestad kommune en bredbåndsleie pr. år på kr. 74.800,- inkl.mva. 

Om Digitale Senter  

Digitale Senter er et konsept utviklet av Bredbåndsfylket Troms. Visjonen med Digitale Senter 

er at kommunene i fylket skal få fremtidens verktøy for bredbåndsmøter tilgjengelig for 

kommunens organisasjon, næringsliv og andre som måtte ha behov for å bruke 

bredbåndsmøter. Målet er å etablere et Digitalt Senter i hver kommune i Troms fylke. 

Hensikten med Digitale Senter er at man vil kunne spare både tid, penger og miljøet. På samme 

tid vil befolkningen i distriktet redusere ulempen man har ved lengre reiser både i forbindelse 

med jobb og fritid. Digitale Senter vil også bidra til å øke tjenestene i nettet som 

Bredbåndsfylket Troms eier og forvalter. 

 

Det er allerede gjennomført en pilot hvor det ble satt opp fem Digitale Senter; i Balsfjord, 

Dyrøy, Ibestad, Lenvik og Skjervøy. Her ble teknologien rundt videokonferanse utprøvd med 

forskjellige leverandører, samtidig som man fikk erfaringer med utfordringer rundt bruken. 

 

Med bakgrunn i piloten valgte Bredbåndsfylket Troms Avikom AS som leverandør av Digitale 

Senter. Avikom AS ble valgt ut gjennom offentlig anbudsprosess og skal 

levere utstyr til Digitale Senter, samt drive disse for kommunene i 5 år. 

 

I løpet av 2008 skal det i tillegg til pilotstedene være installert utstyr i Bardu, Dyrøy, 

Gratangen, Karlsøy, Kåfjord, Lavangen, Sørreisa, Salangen. 

 

Avikom AS og Bredbåndsfylket Troms vil sammen med kommunene initiere aktiviteter som 

skal være med å bevisstgjøre bruken av Digitale Senter. I den forbindelse har Avikom AS og 

Easy Meeting utviklet en web portal med oversikt over alle Digitale Senter. Denne portalen 

skal gjøre det enkelt å reservere møterom, samt bestille tilleggstjenester som videokonferanser, 

telefonkonferanser, opptak av møte, servering med mer. 

 

Et annet tiltak for å bevisstgjøre bruken er at det er satt ut en egen digital 

http://www.bredbandsfylket.no/
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reklameskjerm i tilknytning til hvert Digitale Senter. Her kan man ha informasjon om 

kommunens aktiviteter, samt reklame for Digitale Senter og annen næringsvirksomhet i de 

enkelte kommunene. 

 

Ibestad kommune valgte grunnpakken Digital Senter og den koster 

 

  Etablering Digitale Senter   kr   5.000,- 

  Leie Digitale Senter (pr.mnd)  ”     3.200,- 

  Etablering trådløse Hotspots (pr.mnd) ”     2.000,- 

  Leie av Hotspots og Internett   ”        300,- 

 

      

Studiesenteret på Ibestad og Digitalt Senter sammen med Ibestad folkebibliotek 

Studiesenteret på Ibestad (det gamle Midt i Norden) var tidligere plassert i Ibestad 

Kompetansemiljø. Det er nå midlertidig flyttet inn i kommunens Digitale Senter på 

kommunehuset i Hamnvik. For studenter er ikke dette stedet for studier, da det er uro på 

dagtid og studentene må vike dersom andre ansatte på kommunehuset trenger møterommet. 

Belysning, farge på veggene og gulv er ikke i tråd med de normer som kreves for et digitalt 

senter. Det har siden starten av dette studienettverket vært gjort tanker om at stedet for et slikt 

senter naturlig vil passe inn i tilknytning til kommunens folkebibliotek. Derfor er dette tatt med 

i renoveringsplanene av Ibestad Kulturhus. Det er imidlertid ikke blitt politisk behandlet eller 

gjort noe politisk vedtak på denne løsningen. 

Når Ibestad Kulturhus og Ibestad folkebibliotek er ferdig renovert er det ønskelig at det skal 

fremstå som et moderne bibliotek og kulturhus med de fasiliteter av utstyr og tjenester som det 

økonomisk lar seg gjennomføre. 

I det nye biblioteket blir en del av lokalet satt av til studiested. Her er det seks studieplasser 

med tilgang til faglitteratur, pc-er og annet nødvendig utstyr. Det er prosjektert inn 

videokonferanse-/møterom med plass og interiør etter de normer som er gitt for Digitale 

Senter. Kommunens Digitale Senter og folkebiblioteket sammen med Studiesenteret vil trolig 

gjøre hverdagen for Ibestads studenter enklere og mer motiverende. Studiesenteret.no legger 

opp til å gi medlemskommunene et bredt kurs-og utdanningstilbud som er tilpasset folks 

hverdag, arbeid og fritid. Kommunen vil kunne spare penger i form av vikar-/reise-og 

ditettutgifter. Vi vil kunne få et Studiesenter med et miljø som kanskje vil stimulere Ibestads 

befolkning til videreutdanning og vekst.  

 

Ibestad Kulturhus vil framstå som en samlingsplass hvor læring, kreative aktivitet og kulturelle 

oppleverser vil stå i sentrum. Studiesenteret skal kunne brukes av det private og offentlige 

næringsliv, skoler, barnehager, lag og foreninger samt andre som ønsker det. Biblioteket som 

en læringsarena er vurdert som en godt egnet plass for voksen læring jf. St.melding nr.22 

(1999-2000), Arkiv, bibliotek og museum. Det vises også til den vedtatte Kulturplanen for 

Ibestad kommune, hvor det legges vekt på at biblioteket skal være ”aktør i den livlange 

læringsprosessen”. Denne løsningen er også i tråd med Biblioteklovens fårmålsparagraf: 

”Folkebibliotekene skal ha til oppgave å fremme opplysning, utdanning og annen kulturell 

virksomhet gjennom informasjonsformidling og ved å stille bøker og annet egnet materiale 

gratis til disposisjon for alle som bor i landet.  
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Det enkelte bibliotek skal i sine tilbud til barn og voksne legge vekt på kvalitet, allsidighet og 

aktualitet.  

Virksomheten skal være utadrettet, og tilbudene skal gjøres kjent.  

Folkebibliotekene er ledd i et nasjonalt biblioteksystem”  

Folkebibliotekets åpningstider gjør at tilgjengeligheten blir lenger enn på kommunehuset. Det 

vil være ansatte tilstede også på ettermiddag- og kveldstid noen dager i uka. Ellers må det 

utarbeides et system for utleie og bruk av Studiesenteret for studenter. Risikoen for at sensitive 

opplysninger skal kunne komme på avveie er ikke stor ved å legge Studiesenteret i tilknytning 

til Ibestad folkebibliotek. Her lagres ikke så mye informasjon av en slik art. Derimot finnes all 

den litteratur og informasjon som trengs for kompetanseheving lettere tilgjengelig på et 

bibliotek. 

”Bibliotek kan fungere utmerket uten studiesenter, men studiesenter er avhengig av bibliotek”. 
(Ingvill Dahl, Høgskolen Nesna) 

 

Årlige kostnader forbundet til et oppegående moderne Digitalt Senter og Studiesenter på 

Ibestad er følgende 

 Leie Digitale Senter  -  pr. mnd. kr  3.200   pr.år kr.   38.400 

 Leie Hotspot og Internett -     ”.      ”.     300   ”   ”       3.600 

 Bredbåndsleie   ”.            ”   6.233   ”             ”     74.800 

 Medlemskont. Studiesenter ”    ”   5.000   ”              ”     60.000  

 Utgifter    pr. mnd. kr.14.733  pr.år kr   176.800  

 

Etableringskostnadene for Digitale Senter var på kr 10.000 og som vil komme i tillegg til år 

2009. Ellers blir det en årlig utgift på kr. 176.800,-. 

 

Studiesenteret på Ibestad vil få inntekter ved utleie til privat bruk og forelesningstimer ved 

studier. Henholdsvis kr. 500,- og kr. 200,-. I 2008 hadde Studiesnteret på Ibestad inntekter av 

forelisninger fra studier på kr. 20.000,-.
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SØKNAD OM FRITAK FRA KOMMUNALE VERV  

 

Saksbehandler:  Helge Høve Arkiv: 033 &16  

Arkivsaksnr.: 09/346    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

10/09 Kommunestyre 23.04.2009 

 

Rådmannens innstilling: 

1. Kommunestyret fritar Roald Pedersen som medlem av administrasjonsutvalget og 

varamedlem til kommunestyret. 

2. Som nytt medlem av administrasjonsutvalget velges …………………. 

 

 

Vedlegg: 

 

 

Saksutredning: 

Roald Pedersen som er ansatt som ass. rådmann/personalsjef, søker i brev av 18.03.2009 om 

fritak fra sine politiske verv som: 

 Medlem i administrasjonsutvalget 

 Varamedlem til kommunestyret 

 

I henhold til kommunelovens § 14 er rådmannens stedfortreder ikke valgbar til kommunestyret 

eller faste utvalg. Kommunestyret må derfor frita Roald Pedersen fra hans politiske verv. 

Dersom et varamedlem i administrasjonsutvalget rykker opp som fast medlem, antar 

rådmannen at det må velges et nytt varamedlem. 

 

 


